



#

Bestyrelses møde 28.08.2025 kl. 19.00.

#

Deltager: Claus Munch Andersen (CMA), Søren Hornbak (SH), Tom Toft (TT), Tommy Berg Jens en (TBJ), Peter Dollerup (PD), Henning Schmidt (HS), Erik Meyland (EM), Henning Christensen (HC), Tim Hedegaard Larsen (THL) og Gunnar Mejer Andersen (GMA).

#

Dagsorden:

#

Pkt. 1.

Godkendelse og underskrift af sidste bestyrelses møde.

SH foreslår at vi aflyser næste planlagte bestyrelses møde så han kan have årsregnskabet færdig – nyt møde d. 9 oktober.

#

Pkt. 2.

Kolding Lystbådehavn.

Der har ikke været afholdt møder siden sidst.

Som alle kan se er de i gang med at lave ny indkørsel mod øst.

Højvands sikring ud mod broerne forventes i gang sat oktober måned.

Der er udarbejdet en skitse på værksted og mandskabs faciliteter.

#

Pkt. 3.

Fremtidig ageren af navigations undervisning – skolebåde generelt – Flipper 470 jolle.

CMA kan fortælle at der pt. er 3 tilmeldte til navigations undervisning.

HS spørger Kolding Sejlklub om samarbejde i navigations undervisning.

GMA spørger i Fredericia Sejlklub hvordan de gør.

THL meldte ind at det ene kompas var itu – mindre end et døgn efter var det udbedret – tak for hurtig assistance EM.

GMA spørger til om der er plads til nogle forbedringer på det gule lyn – slæder, et fald og noget lys til om aftenen – det bevilges.

Flipper 470 – der hvor vi har haft den stående er vi blevet opsagt – vi har ikke haft den i vandet i 2 år. Vi beslutter os for at sælge den – GMA undersøger pris niveauet ved et salg og vender tilbage.

#

Pkt. 4.

Sejl og Grill / Red Barnet – vinter aktiviteter – Strib Tur.

Der deltog 50 incl. skipper og alle gæster syntes det havde været en god dag – især børnene var i gang fra vi gik i land med krabbefiskeriet. Der var god gang i grill pølserne som blev serveret af Else & Erik Wind – stor TAK til dem.

Også tak til dem der lagde båd til.

Vi skal have sat tovholder på fælles spisningen d. 25 oktober og 22 november.

Der afholdes blomster binding d. 24 november.

Strib turen – PD melder at der pt. er 4 både tilmeldt – der laves reminder opslag på Facebook.

#

Pkt. 5.

Økonomi.

SH gennemgik regnskabet som egentligt fulgte sidste år og budget – overskuddet er pt. kr. 24.000.

#

Pkt. 6.

Generalforsamling 2025.

SH, TBJ, CMA og PD melder ud at de stopper. PD er dog villig til at tage en suppleant post for et år – EM melder klar på en tjans i bestyrelsen. Vi skal have valgt en kasserer + 1 bestyrelses medlem og 2 suppleanter. Alle lægger hovedet i blød for om vi kunne have et emne til kasserer i klubben.

#

Pkt. 7.

Eventuelt.

TBJ der er nogle der har givet udtryk for at flere stik kontakter er i uorden i klublokalet – TBJ tager aktion på dette.

Pinsetur – HC spørger om andre kunne ønske at overtage dette job – men

Majbritt Christensen kan godt lokkes til opgaven igen – hun blev valgt. Der var foreslag til nye steder Åbenrå – Juelsminde – Bogense.

Udskiftning af borde og stole i klubhuset – PD er sat på opgaven.

Sjov med vand – THL kan fortæller der var stor tilslutning om lørdagen og ikke mange om søndagen – skal det kun være 1 dag fremover !

GMA foreslå at Ramboline hænges op i loftet i klublokalet.

Næste bestyrelses møde d. 09.10.2025#

Tak for i aften.

#

#